
Grundejerlauget Holte Avlsgård
Bestyrelsesmøde Referat
03. december 2024 kl.19.30

Lokation: kulturcenter Mariehøj - Kulturen 1 (B) (Kulturs mødelokale)

Bestyrelse: Peter Michael Sørensen Ø57 (PMS), Ole Evan Ø12 (OE), Jens Rasmussen
Ø67 (JR), Stig Østrup-Møller K47 (SØM) og Tina Ege K103 (TE)

Gæster:

Fravær:

Referent: PMS
—--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Til opfølgning inden næste bestyrelsesmøde

Oprettet Beskrivelse Ansvarlig

2024-12 Novafos/Nordkysten færdigmelding PMS

2024-12 L&R udbedringer PMS

2024-12 Tilbud gartneropgaver SØM

2024-12 Sag vedr. søjlegraner TE/PMS

2024-12 Veje og vendepladser PMS

2024-12 Indrapporteringer/ulovlige installationer -
liste/opfølgning

JR

2024-12 Lokalebookning/forplejning GF PMS

Orientering fra formanden, Økonomi, Administration og eksterne
relationer
Emne Beskrivelse Ansvarlig

Økonomi Vi havde tidligere en restance som nu har betalt
kontingent, hvorfor der ikke længere er restancer ifølge
kontingentkasseren.

PMS

Generalforsamling Dato:12/3 - 2024 KL. 19.30 (Indkaldelse senest: 12/2)
Lokalebookning + forplejning: PMS

PMS



Nyhedsbrev Punkter
● Vi forventer at få forhandlet en ny

græsslåningkontrakt på plads i løbet af de næste
par måneder med et større anlægsgartnerfirma.

PMS

FVR ● Glatførebekæmpelse: PMS/OE har givet
Snevagten en dårlig anmeldelse jf. seneste
snevejr med manglende saltning. De har
reageret og lovet forbedring. Der er holdt møde
med FVR + underleverandør, hvor der er lagt en
ny plan for rydning fremadrettet, samt mindre
spredning på salt. Der er også installeret nye
GPS i alle køretøjer.

PMS/OE

Rudersdal
kommune

● Sag (RUDKOM Id nr.: 6834511) vedr.
Engen/hestefolde: TE/OE har skrevet til
Rudersdal Kommune vedrørende ændring af
pælene på engen til plastik kun om sommeren.
Det er Byplan der skal vurdere. Der skal tages
stilling til det i 2025.

● Årsmøde for grundejerlaug den 21. november
19-21, Glassalen Birkerød Idrætscenter.

○ PMS deltog. Emner vedr. godt naboskab,
separat kloakering, Fjernevarme,
elbilsopladning, sagsbehandling i RK,
regler for grønnehegn, bevaringsværdige
bygninger mm.

○ Vedr. fjernvarme blev der lovet et
borgermøde januar/februar 2025

○ På mødet erkendte RK, at der var lang
sagsbehandling på indkomne sager fra
grundejerforeningerne. De arbejder på at
komme i bund.

OE/TE

PMS

Novafos (vand) Novafos og Nordkysten har meldt at de stort set er
færdige. Vi har ikke haft noget afsluttende møde.
Der er malet på alle de sorte felter. PMS tager
kontakt og undersøger hvorfor.

PMS

L&R Intet nyt i forhold til udbedring ifbm. byggeri Ø7-9.
PMS følger op på byggelederen Thomas.

PMS



Status på foreningens driftsafdeling

Emne Beskrivelse Ansvarlig

Hækkeklipning ● Ny kontrakt er underskrevet med PL Service
jf. sidste bestyrelsesmøde gennemgang.
Kontrakt ligger på fællesdrev. Gælder til og
med 2025.

● PL Service har sendt forsikringer jf. bilag.
Disse indeholder særlige forhold som ikke er
ok. JR tager kontakt til PL Service, så det
kommer til at stemme overens med
kontrakten.

JR/PMS

Gartnerkontrakt -
Grønnearealer

● Sag vedr. påkørsel af mur (ridser i mursten)
ved græsslåning ifbm. Faunus’ arbejde.
Faunus har erkendt og meddelt, at han ville
tage fat i forsikringen. Vi har ikke hørt noget.
TE/SØM følger op om der er sket yderligere i
sagen.

Tilbud på græsslåning fra:
○ PL Service
○ Topkapning
○ Kjærgaard Anlægsgartner

● Bestyrelsen drøftede de 3 tilbud. Der er
meget stor prisforskel. Kjærgaard
Anlægsgartner med 21 ansatte tages der en
yderligere snak med, da tilbuddet virker bedst
til vores behov/pris. Vi skal

○ have 2-3 referencer som vi kan tage
kontakt til.

○ kontrakt drøftes ud fra fremsendt
tilbud ifht. græsslåning.

SØM tager kontakt og sørger for møde, hvor et par
andre fra bestyrelsen også deltager.

Yderligere gartner kontrakt/tilbud (Naturpleje)
● Ønske om tilbud på fældning af træer
● Tilbud på oprensning/vedligehold af slugt 1

Kikhanebakken tilsendt. Tilbuddet stemte ikke
helt overens med bestyrelsens ønsker ifht.
opgravning af rødder mm.

SØM tager kontakt om nye tilbud.

SØM /JR
/TE

Beboerhenvendelser ● Sag vedr. søjlegraner vedr. beplantning i
Klynge E. Der er også en lignende sag fra
klynge C, hvor beplantningen er
uhensigtsmæssig, søjlegraner og fyrretræer,
som vi er i dialog om.

TE/PMS



○ TE/PMS tager en snak med beboerne
i nærmeste fremtid. ‘

● K105 - 16 bøgetræer: træer besigtiges og
vurderes i forhold til tilbud fra kommende
gartnerleverandør.

● Ø3 vedrørende veje og vendepladser: PMS
har skrevet vedr. parkeret transporter.

● K139 (tlf) installationer på ydermure af
klyngehus: Der er mange steder. JR sender
en liste rundt i bestyrelsen, da det skal
rapporteres til kommunen, da vi er forpligtiget
til at indrapportere ulovlige installationer og
følge op.

● K15 høje træer i baghave (mirabelle træer):
Træerne vurderes i gartnergruppen ifht. tilbud
fra kommende gartnerleverandør.

● K119 (aug) - noget med asfalt/kantsten: Dette
burde være Novafos/Nordkysten. PMS følger
op.

● Eventuelt: ingen punkter

Næste bestyrelsesmøde: 28/1 kl.19.30 Kulturcenter Mariehøj, kulturen 1(B), Kulturs
mødelokale.



Bilag


